
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 26. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål N
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren ikke med det samme vil gøre
noget ved forekomsten af MRSA hos svin, når eksperter advarer mod bakteri-
en, der spreder sig i samfundet og dukker op på hospitalerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2010-11 (1. samling)
FLF Alm.del  Samrådsspørgsmål N
Offentligt


